

Le franais suit l'anglais

The latest on credit transfer in Ontario. | Dernires nouvelles concernant la reconnaissance des crdits.  
\*IIFNOT:ARCHIVE\_PAGE|\*Email not displaying correctly? [View it in your browser.](#)  
Le courriel ne s'affiche pas correctement? [Ouvrez le courriel dans votre navigateur.](#)\*|END:IFI|\*



## Message from the Executive Director

Weâ€™ve had a busy fall here at ONCAT. As our members and students settle into the new academic school year, Iâ€™d like to share with you some of the highlights from the last few months.

In September, ONCAT was proud to co-sponsor the Inter-Provincial Credit Transfer Forum along with BCCAT and ACAT, our jurisdictional partners. Over the two days, we had productive conversations with delegates from across Canada on how to develop a national credit transfer system...

[Read the Executive Director's message.](#)

---

## The 2016 Student Pathways in Higher Education Conference

***Save the Date - Announcing This Year's ONCAT Conference for Monday, April 25 and Tuesday, April 26, 2016***

ONCAT is pleased to announce its annual Conference on Student Pathways and Higher Education. This yearâ€™s conference will be held on Monday, April 25 and Tuesday, April 26 at the Toronto Marriott Downtown Eaton Centre Hotel.

Stay tuned, as we will be issuing our RFPs for the conference in the coming weeks.

## Request for Proposals

Weâ€™ve just issued an RFP for research and pathway development projects. Weâ€™re looking for proposals from our members that will provide new insight into the state of student mobility in Ontario or expand and enhance academic pathways. For more information, please [click here](#).

## CAPLA Manual

The Canadian Association for Prior learning Assessment (CAPLA) has released their Quality Assurance Manual for the Recognition of Prior Learning in Canada. The manual helps anyone working with applicants, candidates and learners to assess the value of their past experience. If you are interested, it is available for purchase on [their site](#).

## ARUCC/PCCAT National Transcript Project

ARUCC and PCCAT are pleased to announce the upcoming launch of an online, one-stop national resource for the Transcript and Transfer Guide. The launch of this guide for Pan-Canadian standards and best practices is expected in the coming weeks. For more information, please [click here](#).

**Ontario Council on Articulation and Transfer**  
180 Dundas St. West, Suite 1902  
Toronto, Ontario M5G 1Z8  
Tel: (416) 640-6951  
Fax: (416) 640-6959  
[www.oncat.ca](http://www.oncat.ca)  
[info@oncat.ca](mailto:info@oncat.ca)  
[Follow us on twitter](#)

Student looking to transfer? Visit [ONTransfer.ca](http://ONTransfer.ca)

**ONCAT is funded by the Government of Ontario**

\*|IFNOT:ARCHIVE\_PAGE|\*This email was sent to  
\*|EMAIL|\* because you are subscribed  
toÂ \*|LIST:DESCRIPTION|\*.

[If you no longer wish to receive emails please  
unsubscribe](#)  
[Update preferences](#)  
[Forward to a friend](#)

[ONCAT privacy policy](#)

\*|IF:REWARDS|\* \*|HTML:REWARDS|\* \*|END:IFI|\*  
\*|END:IFI|\*



**CATON**

Conseil pour l'articulation  
et le transfert – Ontario

CATON

Conseil pour l'articulation  
et le transfert – Ontario

## Message du directeur exécutif

L'automne du CATON a été très chargé. Maintenant que nos membres et les étudiants ont commencé la nouvelle année scolaire, j'aimerais partager avec vous quelques points saillants des derniers mois.

En septembre, le CATON a été fier de commanditer le Forum interprovincial sur la reconnaissance de crédits avec le BCCAT et l'ACAT, nos partenaires dans d'autres provinces. Pendant ces deux jours, nous avons tenu des conversations productives avec des dirigeants de partout au Canada concernant la manière de développer un système national de reconnaissance de crédits...

[Lire le message du directeur exécutif.](#)

---

## Conférence 2016 sur le parcours des étudiants en enseignement supérieur

*Réservez la date ! La conférence du CATON de cette année aura lieu les lundi 25 avril et mardi 26 avril 2016.*

Le CATON a le plaisir d'annoncer sa Conférence annuelle sur le parcours des étudiants dans les études supérieures. Cette année, la conférence aura lieu les lundi 25 avril et mardi 26 avril à l'hôtel Toronto Marriott Downtown Eaton Centre.

Restez à l'affût des nouvelles, car nous publierons nos demandes de propositions pour la conférence au cours des semaines à venir.

---

## Demande de propositions

Nous venons tout juste de publier une DP pour les projets de recherche et de développement de parcours de transfert. Nous recherchons des propositions de la part de nos membres qui nous fourniront de nouvelles perspectives sur l'état de la mobilité étudiante en Ontario et qui permettront d'étendre et d'améliorer les parcours de transfert. Pour plus de renseignements, veuillez [cliquer ici](#).

---

## Manuel de la CAPLA

L'Association canadienne pour la reconnaissance des acquis (CAPLA) a

publie son manuel d'assurance de la qualité pour la reconnaissance des acquis au Canada. Ce manuel sera utile à toute personne qui travaille avec les candidats et les apprenants pour évaluer leur expérience antérieure. Si cela vous intéresse, vous pouvez acheter ce manuel sur [le site Web](#) de l'Association.

---

## Projet de normes nationales en matière de relevés de notes de l'ARUCC et du CPCAT

L'ARUCC et le CPCAT ont le plaisir d'annoncer le lancement d'une ressource nationale en ligne unique pour le guide du relevé de notes et de reconnaissance des crédits. Le lancement de ce guide sur les normes et les pratiques d'excellence pancanadiennes devrait avoir lieu au cours des semaines à venir. Pour plus de renseignements, veuillez [cliquer ici](#).

---

### Conseil pour l'articulation et le transfert - Ontario

180, rue Dundas ouest, bureau 1902

Toronto (Ontario) M5G 1Z8

Tél.: 416 640-6951

Téléfax: 416 640-6959

[www.oncat.ca](http://www.oncat.ca)

[info@oncat.ca](mailto:info@oncat.ca)

[Suivez-nous sur Twitter](#)

Vous êtes un étudiant qui souhaitez un transfert?

Aller à [ONTransfer.ca](http://ONTransfer.ca)

**CATON est financé par le gouvernement de l'Ontario**

\*IFNOT:ARCHIVE\_PAGE|Ce courriel a été envoyé à \*EMAIL| parce que vous êtes abonné à \*LIST:DESCRIPTION|. [Si vous ne souhaitez plus recevoir de courriel, priez de se désabonner](#)  
[Mettre à jour les préférences](#)  
[Envoyer à un ami](#)

[Politique de confidentialité du CATON](#)

\*IF:REWARDS| \*HTML:REWARDS| \*IEND:IFI|  
\*IEND:IFI|